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نهج البلاغه

تغييراتدرساختارسازمان

محمدصادق عابديني
صداوسيماكهباتغييرمديريت  گزارش 2

سازمانكليدخورد،اينروزها
درحالگسترشبهبخشهايمختلفسازمانازجمله
بخشرسانهايصداوسيماودررأسآنروزنامهجامجمو
واحدمرك�زيخبروايج�ادخبرگزاريجامجماس�ت.
به گزارش»جوان«، تكاپو در سازمان صداوسیما و خبر هاي 
متعدد درباره حذف و ادغام واحد هاي زيرمجموعه و تعديل 
نیروها، به گوش مي رس��د. در جديد ترين خبر هاي رسیده 
اين بار بخش رسانه اي صداوسیما در معرض تغییرات قرار 
گرفته است. روزنامه جام جم، ارگان مطبوعاتي صداوسیما، 
به احتمال زياد در روزهاي آينده شاهد تغییر مديرمسئول 
خود خواهد بود. طبق اخبار رسیده »مراد عنادي« جايگزين 

»بیژن مقدم« مديرمسئول روزنامه جام جم خواهد شد. 
 عنادي، پیش از اين مديركل امور ايرانیان خارج از كشور و از 
سردبیران واحد مركزي خبر و گفت وگوي ويژه خبري سیما 
بوده است. در صورت تغییر در پست مديرمسئولي روزنامه 
جام جم بايد منتظر بود كه مجموعه تحريريه اين روزنامه نیز 

دچار تغییرات شود. 
از سوي ديگر با تغییر ساختار معاونت سیاسي رسانه ملي و 
تشكیل معاونت خبر، ساختار قبلي تولید خبر در سازمان 
صداوسیما به طور كلي متحول مي شود. حاصل اين تحول 

انحلال واحد مركزي خبر است. 
طبق شنیده هاي »جوان« واحد مركزي خبر كه وظیفه تهیه 
و تولید اخبار صداوس��یما را عهده دار بود، منحل مي شود و 
»عبدالرضا بوالي« مدير واح��د مركزي خبر به عنوان مدير 
»ش��بكه تلويزيوني خبر« جايگزين »اردش��یر زابلي زاده« 
خواهد شد. همچنین در زيرمجموعه معاونت خبر، سه اداره 
كل پخش خبر سیما، پخش خبر صدا و پخش خبر جام جم 
منحل ش��د و با انحلال واحد مركزي خبر ب��ه عنوان تولید 
اخبار، دو اداره كل »تولید و پخش اخبار سیما« و »تولید و 

پخش اخبار صدا« تشكیل مي شود. 
قرار است شهرام وثوقي به عنوان مديركل »تولید و پخش 
اخبار سیما« و ش��هاب تالي به عنوان مدير »تولید و پخش 
اخبار صدا« منصوب شوند. »كامران نجف زاده« خبرنگاري 
كه بیش��تر به خاطر اجراهايش در بخش خب��ري 20:30 
شناخته شده اس��ت و با گزارش هايي كه در خارج از كشور 
تهیه كرد بر شهرتش افزوده شده، به عنوان »مدير تولید خبر 

سیما«، مشغول به كار خواهد شد. 
با نظ��ر س��رافراز، قرار اس��ت س��ازمان صداوس��یما يك 
خبرگزاري با عنوان »خبرگزاري جام جم« راه اندازي كند. 

احتمالاً مديركل پخش اخبار س��یما مديرعامل خبرگزاي 
جديدالتأسیس خواهد ش��د. راه اندازي يك واحد رسانه اي 
جديد در سازمان صداوس��یما برخلاف روند چابك سازي 
سازمان است و احتمالاً سرافراز مي خواهد سازمان را از بعد 

حضور در رسانه هاي مجازي تقويت كند. 
با انتصاب علي محمد صالحي به مديريت باشگاه خبرنگاران 
جوان، اين باش��گاه ك��ه پیش از اي��ن به بح��ث آموزش و 
تولید اخبار مي پرداخ��ت، از اين به بعد صرف��اً به آموزش 
خبرنگار مي پردازد. اين باش��گاه همچنین حضور پررنگي 
در گفت وگوي ويژه خبري داش��ت كه ديگر در اين زمینه 

تولیدي نخواهد داشت.

فايلصوتيمنتشرنشدهاياز   خبر
»محمدرضااسدزاده«،مدير
خبرگزاريوابستهبهخانهكتابروزگذشتهدرفضاهاي
مجازيمنتشرشدكهدراينفايلصوتينويسندهكتاب
موهن»منايننسل«صحبتهاييدرخصوصحجاب
اس�ت. زده دي�ن حكوم�ت در زن�ان اجب�اري
محمدرضا اس��دزاده به عنوان س��ردبیر و در واقع شخص 
اول خبرگزاري ايبنا، وابس��ته به خانه كتاب از ابتدا باعث 
انتق��ادات زيادي ش��د كه بیش��تر اين نقدها ه��م متوجه 
 س��وابق كتاب ه��اي وي به خص��وص آخري��ن كتاب��ش، 
»من اين نس��ل« كه در جمهوري آذربايجان چاپ ش��ده، 
بود؛ صبح امروز هم حسین نوش آ بادي، سخنگوي وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامي خبر از مخالفت وزير ارشاد با مجوز 

گرفتن اين كتاب داد. 
اما در تازه ترين مورد كه مي تواند براي اسدزاده دردسرهاي 
بیشتري ايجاد كند، خبرنگار »نسیم« به فايل يك مصاحبه 
منتشر نشده محمدرضا اسدزاده در مورد كتاب حاشیه ساز 

اخیرش، »من اين نسل« دست يافته است. 
وي در اين مصاحبه در مورد اينك��ه چرا در جايي از كتاب 
نوشته ايد عفاف زن به چادر و حجاب اجباري نیست، پاسخ 
داد: چون قطعاً كتاب »من اين نسل« ضدحجاب اجباري 

در جامعه است. 
اين مدي��ر نزديك به برخ��ي مقام��ات دولت��ي در ادامه 

صحبت هايش در اين خصوص بیان داش��ت: »معتقدم كه 
نسل جديد به هر پديده تحمیلي چه حجاب اجباري و چه 
مذهب تحمیلي در هر شكلش اعتقاد ندارد. بنده هم قبلًا 
به صراحت علیه پديده بیهوده و زشتي مانند گشت ارشاد 

مقاله نوشته ام كه منتشر شده است.«

اش��اره اس��دزاده به مقاله اي اس��ت كه خرداد ماه سال 91 
در سايت خبرآنلاين، رس��انه نزديك به معاون فعلي امور 

مطبوعاتي وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي نوشته است. 
بايد منتظر ماند و ديد پايان اين ماجراي جديد وزارت ارشاد 
به كجا خواهد كشید، آيا اسدزاده همچنان در سمت خود 
باقي خواهد ماند يا رفتني اس��ت؟ به نظر مي رس��د گزينه 
دوم، محتمل تر باشد، شايد پاسخ به اين سؤال در آينده اي 

نزديك روشن شود.

انحلال واحد مركزي خبر
و تغييرات جديد در »خبر« صدا و سيما

فايل صوتي »مدير حاشيه ساز« ارشاد رسانه اي شد

 تهديد سخنگو به برخورد 
با اقدامات »پشت پرده« عليه ارشاد!

نشستخبريهفتگي

الناز   خمامي زاده
سخنگويوزارتارشاد  گزارش يك

درروزگذشتهپرخبرو
اماباگلايهه�ا،انتقادها،توصيهه�اونصايح
حسيننوشآباديخطاببهبرخيرسانههاو
صداوس�يماهم�راهب�ود.دراي�ننشس�ت
نوشآب�اديدربارهمس�ائلحساس�يچون
ممنوعالچه�رهب�ودنبرخ�يچهرهه�اي
دررسانههاونيزموضعاينوزارتخانه سياسي
ممنوعيتكاريجعفرپناهيوتداوم قبال در
حضورنويس�ندهكتاب»منايننس�ل«در
داد. توضي�ح ني�ز ارش�اد وزارت
به گزارش »جوان«  ظاهراً در هفته اي كه گذشته توپ 
وزارت ارشاد و سخنگوي آن از بروز برخي اتفاقات و 
نش��ر برخي اخبار در حوزه ه��اي تلويزيون، كتاب، 
سینما و تئاتر حسابي پر بوده است؛ اخباري كه در 
قبال انتشار زيرزمیني و بدون مجوز برخي كتاب هاي 
غیرقانوني، ساخته شدن بدون مجوز برخي فیلم ها و 
نیز مسائلي چون تكخواني و حركات موزون بانوان در 
حوزه هنرهاي نمايشي منتشر شده نگاه هاي انتقادي 
را متوجه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي كرده است؛ 
نهادي كه مس��ئول و متولي امور فرهنگي كش��ور 
است. سخنگوي وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي نیز 
در نشست خبري هفتگي روز گذشته خود هرچند 
همچون همیشه با چهره و لحني آرام سخن مي گفت 
اما در لابه لاي سخنان او اين بار مي شد رگه هايي از 

رنجش و تهديد را نیز كشف كرد. 
نوشآبادي:ازهجمهوسناريوها
عليهدستگاهفرهنگيگلهمنديم

نوش آبادي در اين نشس��ت كه در ساختمان وزارت 
فرهنگ و ارشاد اس��لامي برگزار مي شد درباره نشر 

اخباري كه در هفته هاي گذش��ته اين وزارتخانه را 
به حاشیه كشیده است، گفت: » ما تأسف مي خوريم 
از اينكه برخي از كساني كه در حوزه رسانه فعالیت 
مي كنند به جاي پرداختن به مس��ائل و موضوعاتي 
كه امروز نیاز كشور اس��ت به نكاتي مي پردازند و بر 
مسائلي دامن مي زنند كه بسیاري از آنها يا ناشي از 
برداشت هاي غلط يا نوع نگاه هاي سیاسي و جناحي 
اس��ت يا به قصد تخري��ب و تخطئه دس��تگاه هاي 

فرهنگي كشور انجام شده است.«
نوش آبادي ب��ا بیان اينكه وزارت ارش��اد از انتقادات 
منصفانه و عادلان��ه و نیز تحلیل ه��اي واقع بینانه و 
دلسوزانه استقبال مي كند در اش��اره اي ضمني به 
انتقاد مراجع تقلید از خبر ص��دور مجوز تكخواني 
ب��راي بانوان ادامه داد: » من ش��اهد ب��ودم كه چند 
خبر نادرست و بي اس��اس از طريق برخي سايت ها 
و خبرگزاري ها منتشر ش��د كه احساسات ديني و 
مذهبي جامعه را تحريك كرد و باعث موضع گیري 
برخي ش��خصیت هاي فرهنگي و ديني كشور شد. 
وقتي به اين ش��خصیت ها توضیحات كامل داده و 
موضوع شفاف سازي شد، همانطور كه خبر نادرست 
به گوش آنها رسیده بود، همانطور هم توجیه شدند 
و گفتند پي برديم. مث��لًا در خصوص موضوعي كه 
درباره تكخواني بانوان مطرح شده بود، تصريح كردند 
كه حرفمان را اصلاح مي كنیم. برخي شخصیت هاي 
فرهنگي هم كه در گذشته مسئولیت داشتند اقرار 

كردند كه اين موضوع دروغ بوده است.«
نوش آب��ادي اين را ه��م گفت كه ب��راي رفع برخي 
شبهات شخص وزير به مكاتبه و تماس پرداخته است. 
او در اين نشست خبري در چندين مرحله گلايه خود 
و وزارت ارشاد را از برخي برخوردهاي بیروني با اين 
وزارتخانه ابراز كرد؛ لحن آمرانه او در آنجا رنگ تهديد 
به خود گرفت و گفت: »از رفتارهاي ناشي از هجمه و 
سناريويي كه علیه دستگاه فرهنگي پیش بیني شده 
است و ناشي از بدبیني و حركت هاي جناحي است، 
گله مند هس��تیم اما بنا داريم كه مس��ائل را تبیین 
و تش��ريح كنیم و پاس��خ دهیم. با اين حال اگر پي 
ببريم مطالبي كه علیه ما مطرح مي شود، ناروا است 
و براساس رفتاري پشت پرده اس��ت، قطعاً اقدامات 
قانوني را دنبال خواهیم كرد. هرگاه احساس كنیم 
كه اينها حركاتي س��اماندهي شده براي زمین زدن 
دستگاه هاي فرهنگي كش��ور است، قطعاً به صورت 

قانوني اقدام مي كنیم. خبر مجوز ارشاد براي حركات 
موزون بانوان نشر كذب بود كه هم واكنش بنده و هم 
شخص وزير را در پي داشت اما هنوز به رغم اينكه اين 
مسئله توضیح داده شده است برخي رسانه ها تكذيب 

آن را در صدر اخبارشان نمي آورند.«
خارجازچارچوبقانونيمجوزنداديم

نوش آبادي در ادامه با اش��اره ضمن��ي به ماجراي 
جنجالي كتاب »من اين نسل«، »لولیتا« و نیز فیلم 
» تاكس��ي« جعفر پناهي ادامه داد: »خبر صدور 
مجوز ارشاد براي انتشار كتابي موهن، صدور مجوز 
براي س��اخت فیلمي موهن كه در داخل ساخته 
ش��ده و در خارج اكران شده است هم دروغ است؛ 
ما مجوز نداديم و محكوم هم كرديم اما اين هجمه 

باز هم ادامه دارد.«
نوش آبادي در ادام��ه تصريح ك��رد: » تاكنون هیچ 
مجوزي را نه براي فیلم و نه موسیقي و نه كتاب و نه 
تئاتر خارج از چارچوب قانوني صادر نكرديم و هر كس 
بخواهد وزارت ارشاد را متهم كند كه خلاف قوانین 
شرعي و قانوني اقدام كرده بايد توضیح داده شود كه 

براساس چه استدلالي اين را مي گويد.«
ارشادنقشيدرمحدوديتفعاليتپناهي

نداشتهوندارد
ممنوعیت كاري جعفر پناهي موضوع بخش ديگري 
از نشست روز گذشته س��خنگوي وزارت ارشاد بود. 
نوش آبادي درباره اقداماتي كه وزارت ارشاد مي تواند 
در جهت رفع مشكلات جعفر پناهي انجام دهد، گفت: 
» وزارت ارشاد، مسئولیت و وظیفه اي در جهت رفع 
مشكلاتي كه برخي افراد خودشان بر آن دامن زده اند، 
ندارد چون مشكلاتش��ان در حوزه فرهنگ و ارشاد 
نیست. اين افراد بايد خودشان با همكاري و نزديك 
شدن بیشتر به فرهنگ ديني و شیوه هايي كه بتواند 

در كشور ما مورد اقبال و انتظار مردم باشد در جهت 
رفع مشكلاتشان قدم بر دارند. ما نقشي در محدوديت 
كار و فعالیت ايشان )جعفر پناهي( نداشته و نداريم.« 
نوش آبادي ادامه داد: »اگر محدوديت هايش برطرف 
شود، وزارت ارشاد به عنوان نهاد فرهنگي- هنري از 
كارهايي كه در چارچوب ضوابط و مقررات باش��د، 
حمايت مي كند و او مي تواند در صورت رفع مشكلات 

مانند ساير هنرمندان به فعالیت بپردازد.«
كتابفروشيهاخودشان»لوليتا«را

جمعكنند
س��خنگوي وزارت ارش��اد درباره توزيع غیرقانوني 
كتاب موهن »لولیتا« و برنامه اي��ن وزارتخانه براي 
جمع آوري اين كتاب از سطح فروشگاه ها نیز به اين 
توضیح مختصر بسنده كرد: » ادعاي صدور مجوز براي 
انتشار اين كتاب هم از جمله خبرهاي دروغي بود كه 
برخي آن را مطرح كردند و ح��وزه فرهنگي وزارت 
ارشاد هم به آن پاس��خ داد. » لولیتا« خارج از ايران 
توسط ناشر خارجي و بدون مجوز ارشاد منتشر شده 
و توسط مجاري غیررسمي و شبكه هاي غیرقانوني 
وارد كشور شده و متأسفانه برخي كتابفروشي ها آن را 
در پیشخوان هايشان عرضه كرده اند بدون اينكه توجه 

كنند اين كتاب فاقد مجوز از وزارت ارشاد است.«
نوش آبادي اف��زود: » ما مراكزي را ك��ه اين كتاب را 
توزيع كرده اند، شناسايي كرده ايم. توصیه ما اين است 
كه خود كتابفروشي ها سريعاً نسبت به جمع آوري اين 
كتاب اقدام كنند؛ اگر اين اقدام انجام نشود از طريق 

مجاري قانوني و ضابطین و نهادهاي مربوطه نسبت 
به جمع آوري آن اقدام خواهیم كرد.«

وزيرگفتاينكتاب)منايننسل(
چاپنميشود

ماجراي انتش��ار كتاب »من اين نسل« اسدزاده نیز 
از ديگر موضوعات طرح شده در نشست خبري روز 
گذشته سخنگوي وزارت ارشاد بود؛ نوش آبادي در 
پاسخ به سؤالي درباره اين كتاب اطمینان خاطر داد 
كه اين كتاب هیچگاه مجوز نشر نخواهد گرفت: » اين 
كتاب در خارج از كشور منتشر شده و خارج از شبكه 
رسمي توزيع كتاب در كشور بوده است. اين از نظر ما 
تخلف است. هیچ كس تاكنون آن را توزيع نكرده و 
اگر توزيع كند تخلف كرده است. محتواي اين كتاب 
از نظر ما مشكل دارد و هیچگاه مجوز نخواهد گرفت. 
زمان نشر اين كتاب به مقطعي باز مي گردد كه فرد 
مذكور )اسدزاده( هیچ مسئولیت دولتي نداشته است. 
الان كه در اداره كتاب هستند، هیچ شانس و امتیازي 
براي اس��تفاده از اين موقعیت و نشر كتابش وجود 
ندارد. ديروز كه با وزير صحبت مي كرديم، ايشان هم 

گفتند كه اين كتاب چاپ نمي شود.«
به گفته نوش آبادي قطعاً اين كتاب در دستور كار 
ممیزي قرار ندارد مگر اينكه كلًا محتوايش تغییر 
كند. نوش آبادي همچنی��ن درباره تجلیل وزارت 
ارشاد از نويس��نده اين كتاب و نیز تداوم حضور او 
در وزارت ارشاد و شوراي سیاس��تگذاري كتاب، 
با اشاره به اينكه تشويق ش��دن او از سوي وزارت 
ارش��اد قابل توضیح است، گفت: » تش��ويق او به 
خاطر كتاب نبوده بلكه به خاطر كار خبري او بوده 
است. وي يك نیروي غیررسمي و غیردولتي است 
كه توسط هیئت امناي آن مجموعه معرفي شده 
است و رابطه استخدامي با وزارت ارشاد ندارد و به 
صورت قراردادي در آن مجموعه در حال كار است؛ 
هر زمان كه قراردادش تمام شود، هیئت امنا نسبت 
به حضور او بر مبناي نیازي كه به ايش��ان باش��د، 

تصمیم گیري خواهد كرد.«
احترامارشادبهدستورممنوعالتصويري

چهرههايسياسي
سخنگوي وزارت ارشاد درباره تصمیم دادستاني 
تهران در ارتباط با جلوگی��ري از درج تصوير و نام 
رئیس جمهور س��ابق كشور در رس��انه ها و صدور 
يا عدم صدور ابلاغیه از س��وي شوراي امنیت ملي 
كشور در اين رابطه نیز توضیح داد: » وزارت ارشاد 
ب��ه تصمیمات و مصوبات ش��وراي عال��ي امنیت 
كشور و تصمیمات قوه قضائیه در چارچوب قانون 
مطبوعات احت��رام مي گ��ذارد و آن را لازم الاجرا 
مي داند.« نوش آبادي در تكمیل كلام خود اين را 
هم گفت كه تصمیمات شوراي عالي امنیت ملي 
كش��ور و قوه قضائیه فارغ از تصمیم گیري وزارت 
ارشاد است و اگر اين شورا يا دس��تگاه قضايي به 
عنوان مدعي العموم تصمیمي در قبال ش��خصي 
گرفت، لازم الاجرا بودن آن در قانون ديده شده و در 
قانون مطبوعات هم لازم الاجراست، وزارت ارشاد 

به آن احترام مي گذارد.«
توصيهارشادبهصداوسيماييها

بخش ديگري از اين نشس��ت خب��ري به اصطكاك 
اخیر میان صدا و سیما و وزارت ارش��اد و گلايه ها و 
نقد زيرپوستي سخنگوي اين وزارتخانه از رسانه ملي 
و همچنی��ن توصیه هاي نوش آبادي به صداوس��یما 
اختصاص داشت. نوش آبادي كه سخنانش حكايتگر 
رنجیدگي خاطر وزارت ارشاد از انتقادات صداوسیما 
نسبت به جشنواره فیلم فجر بود، گفت: » وزارت ارشاد 
مجري جش��نواره فیلم فجر اس��ت و تلاش مي كند 
مشكلات را به حداقل برساند و بیشتر به جنبه هاي 
مثب��ت كار فكر كند. همیش��ه در برخ��ي نهادهاي 
اطلاع رساني مانند صدا و سیما اين رويه وجود داشته 
كه نوعاً نگاه هاي انتقادي و ناشي از برداشت هايي را 
كه دارند، مطرح كنند. ما نه با اين برداشت ها مخالفتي 
داريم و نه آنه��ا را تأيید مي كنیم بلكه در راس��تاي 
سیاست ها و خط مش��ي اي كه برايمان تعريف شده 

است، سعي مي كنیم برنامه ها را اجرا كنیم.«
نوش آبادي با اشاره به اينكه از انتقاد به نقطه ضعف ها 
استقبال مي كنیم به صداوسیما توصیه كرد كه در كنار 
انتقادات به نقاط ق��وت برنامه هاي فرهنگي- هنري 
ارشاد هم توجه كند: » به عنوان عضوي از وزارت ارشاد 
به دوستان در صداوسیما پیشنهاد مي كنم و توصیه 
دارم كه در كنار نقادي ه��ا و پرداختن به نقاط منفي 
كه گاه از طريق شبكه هاي مختلف مطرح مي شود به 
نقاط قوت و برنامه هاي خوبي كه دستگاه هاي فرهنگي 
كشور اجرا مي كنند و اغلب در جهت تقويت فرهنگ 

عمومي كشور است نیز توجه كنند.«
وي در بخ��ش ديگ��ري از نشس��ت روز گذش��ته 
همچنین وضعیت بودجه فرهنگي در س��ال 94 را 
امیدواركنن��ده خواند و از رئی��س مجلس و رئیس 
كمیس��یون فرهنگي مجلس به خاطر عدم كاهش 
اعتبارات بودجه فرهنگي كشور در تلاطم كاهش 
بهاي نفت و احتمال رش��د 20 درص��دي بودجه 

فرهنگي در سال 94 تشكر و قدرداني كرد.

سخنگويوزارتارشاد
درباره»لوليتا«،»منايننسل«،»جعفرپناهي«وچهرههايممنوعالتصويرتوضيحداد

كارگردانبرجستهسينمامعتقداستشبكهافقبايدمتعلقبهامروزباشدنه
گذشتهوافقتازهايراپيشرويمخاطبقراردهد،براياينكار
همبايدهمهسختيهاومشكلاتراتحملكندوپشتسربگذارد.
 ابراهیم حاتمي كی��ا با بیان اينكه جاي ش��بكه اي مانن��د افق در 
صداوسیما خالي بود، اظهار كرد: البته آغازي سخت هم در انتظار 
اين شبكه است زيرا افق با ديگر شبكه ها تفاوت هاي زيادي دارد 
و بايد حرف هاي جديدي براي گفتن داش��ته باش��د، احساس 
شخصي من اين اس��ت كه »افق« يك روايت فتح ديگر است. 
اين كارگردان سینما با بیان اينكه شبكه افق نبايد نقشه راه را 
گم كند، تأكید كرد: شبكه هاي تخصصي معمولاً به سمت 
عمومي شدن پیش مي روند ولي افق بايد همین مسیري 

را كه در پیش گرفته، دنبال كند، بنابراين لازم است اهداف پیش بیني شده را در 
نظر آورد و آنها را محقق كند. 

حاتمي كیا ادامه داد: مشكلي كه همواره وجود دارد، گرايش به سمت عوام پسندي 
است، به همین دلیل شبكه افق بايد حرف هايي را بزند كه تاكنون زده نشده و مسیر 
تخصصي و البته ناهموار خود را رها نكند. وي با اشاره به سختي راهي كه شبكه افق 
در پیش گرفته است، متذكر شد: افق در حقیقت بايد راهي را باز كند كه آرمان ها و 
ارزش هايي كه از ابتدا به دنبال آن بوديم، از آن مسیر محقق شوند و اين مهم زمانبر 
خواهد بود. خالق فیلم »چ« با تأكید بر نگاه روشنگرانه در تحقق اين اهداف عنوان 
كرد: ورشكستگان عرصه فیلم و س��ینما نبايد در افق جمع شوند و باز هم همان 
تجربه هاي گذشته را تكرار كنند بلكه نیازمند تازه نفس هايي هستیم كه حرف هاي 

جديدي براي گفتن داشته باشند.

بزرگترينهتلايرانومنطقه
بدونحضورخبرنگارانافتتاحشد

بهره برداري از نخستين گروه هتل هاي 
بين المللي 4 و 5 ستاره فرودگاهي در ايران 

ي�كاتف�اقمه��موب�زرگدرح��وزهزيرس�اخته�اي
گردش�گريايران؛نخس�تينگ�روههتله�ايبينالملليچهار
وپنجس�تارهفرودگاهيكش�ورب�اه�زارتختاقامت�يو500
اتاقدرس�تدرمقاب�لترمين�الفرودگاهيام�امخميني)ره(
طيمراس�ميباحضورمع�اونرئيسجمهورورئيسس�ازمان
مي�راثفرهنگ�ي،صنايعدس�تيوگردش�گريدرعص�رروز
دوش�نبهچهاراس�فندبهبهرهب�رداريرس�يد؛مجموعهايكه
بزرگترينهتلمنطقهمحسوبميشودوباامكاناتاستاندارد
جهانيك�هداردب�رايه�رايرانيمايهغ�رورومباهاتاس�ت.
به گزارش »جوان« تقريباً همه كش��ورها در كنار اح��داث فرودگاه هاي 
بین المللي خود،  مراكز اقامتي تحت عنوان هتل هاي فرودگاهي را جنب 
تأسیسات فرودگاهي خود پیش بیني مي كنند تا به اين وسیله اسباب رفاه 
حال مسافران و به ويژه گردشگران خارجي فراهم شود. در كشورمان اما 
با توجه به مسافت 30 كیلومتري فرودگاه بین المللي امام خمیني)ره( تا 
تهران كمبود چنین امكاناتي همواره محسوس بوده است. حالا نخستین 
گروه هتل هاي بین المللي چهار و پنج ستاره فرودگاهي ايران در محدوده 
فرودگاه بین المللي امام خمیني)ره( احداث شده و به بهره برداري رسیده 
اس��ت؛ مجموعه اي كه گفته مي ش��ود بزرگ ترين هتل منطقه است و 
مي تواند بزرگ ترين اتفاق در حوزه زيرساخت هاي گردشگري ايران باشد. 
مسافران و گردشگران مي توانند از طريق يك پل عابر پیاده سر پوشیده از 
داخل ترمینال فرودگاه امام خمیني)ره( وارد اين هتل شوند. اين مجموعه 
عصر روز دوشنبه چهار اسفند با حضور مسعود سلطاني فر، رئیس سازمان 
میراث فرهنگي و جمعي از نمايندگان مجلس، معاونان و مديران وزارت 
امورخارجه، وزارت راه و شهرسازي، رئیس سازمان حج و زيارت، فعالان 
اقتصادي وگردشگري به بهره برداري رسید. هرچند براي پوشش چنین 

خبر مهمي جاي خالي خبرنگاران به شدت محسوس بود. 
براس��اس گزارش��ي كه مركز روابط عمومي س��ازمان میراث فرهنگي، 
گردشگري و صنايع دستي در اختیار رسانه ها گذاشته است، سلطاني فر 
ساخت نخستین گروه هتل هاي بین المللي چهار و پنج ستاره فرودگاهي را 
پروژه بزرگي منطبق با استانداردهاي جهاني دانسته كه نتیجه جانفشاني 
گروهي خدمتگزار اس��ت.  به گفته او تمامي كس��اني كه در احداث اين 
پروژه عظیم نقش داش��تند، نشان دادند با وجود ش��رايط سخت و انواع 
محدوديت ها اگر عزم و اراده جدي وجود داشته باشد مي توان به اهداف و 
آرمان هاي بزرگ دست پیدا كرد، در واقع اين اقدام تعبیر كلام مقام معظم 

رهبري است كه مي فرمايند ما مي توانیم روي پاي خود بايستیم. 
از قضا از بین هزار و يك هتل در كشور تنها حدود 127 هتل چهار و پنج 
ستاره است كه اين موضوع مهم ترين چالش در بخش گردشگري خارجي 
محسوب مي شود. معاون رئیس جمهور با اش��اره به ركود برجامانده از 
مديريت گذشته در بخش هاي مختلف اقتصادي گفت: خوشبختانه بخش 
گردشگري توانسته از اين ركود خارج شود به طوري كه هم اكنون حدود 
930 پروژه با 20 هزار میلیارد تومان در كل كشور با رشد میانگین 50 
درصد در حال اجرا است. 90 درصد اين پروژه ها از سوي بخش خصوصي 
و 10 درصد از سوي بخش دولتي يا شبه دولتي اجرا مي شوند. سلطاني فر 
در ادامه از تمامي كس��اني كه در احداث پروژه عظیم نخس��تین گروه 
هتل هاي بین المللي چهار و پنج ستاره فرودگاهي كشور نقش داشتند، 
تشكر و قدرداني كرده و اظهار داشت: تجربه گرانبهايي كه به دست آمده، 

سرمايه عظیمي است كه بايد استمرار يابد. 
در اين مراسم همچنین مهدي جهانگیري، رئیس گروه مالي گردشگري 
نیز گف��ت: احداث مجموع��ه هتل ه��اي فرودگاهي از هم��ان ابتدا با 
استانداردهاي بین المللي همراه بوده و از هیچ خط قرمزي عبور نكرده 
است. او اعلام كرد: جمعي از فعالان كارنامه دار بخش خصوصي براي 
راه اندازي فاز دوم فرودگاه بین المللي امام)ره( جهت ساخت ترمینال 
براي جابه جايي 25 میلیون مس��افر آمادگي كامل دارند كه لازمه آن 
اعتماد دولت به بخش خصوصي است. در مراسم افتتاحیه اين مجموعه 
از دست اندركاران و سازندگان نخستین گروه هتل هاي بین المللي چهار 
و پنج ستاره فرودگاهي تجلیل و لوح يادبودي به آنان اهدا شد. در پايان 
مراسم نیز رئیس سازمان میراث فرهنگي، صنايع دستي و گردشگري به 

همراه ديگر مديران از قسمت هاي مختلف هتل بازديد كرد.

حاتمي كيا: »افق« يك روايت فتح ديگر است

]اس�دزاده[ي�كني�روي
غيررس�ميوغيردولت�ي
استكهتوسطهيئتامناي
آنمجموع�همعرفيش�ده
اس�تورابطهاس�تخدامي
باوزارتارش�ادن�داردوبه
ص�ورتق�رارداديدرآن
مجموعهدرحالكاراس�ت؛
ه�رزم�انك�هق�راردادش
تم�امش�ود،هيئ�تامن�ا
نسبتبهحضوراوبرمبناي
نيازيكهبهايش�انباش�د،
تصميمگي�ريخواه�دكرد

   روي خط خبر

اجراي ويژه برنامه  تحويل س��ال ش��بكه اول، به علي ضیاء 
سپرده مي شود. 

مهدي فخیم زاده كارگردان سريال فوق سري گفت: سريال 
فوق س��ري را مي س��ازم تا مخاطب با آن ارتباط برقرار كند و از 

تماشاي آن لذت ببرد. 
انجمن تئاتر انقلاب و دفاع مقدس و مركز هنرهاي نمايشي 
وزارت فرهنگ و ارشاد اس��لامي در جهت رشد و اعتلاي تئاتر 

مقاومت تفاهمنامه اي امضا خواهند كرد. 
فیل��م س��ینمايي »پینوكی��و« ب��ه كارگردان��ي »لويجي 

كومنچیني« روز جمعه از شبكه چهار سیما پخش مي شود. 
شهاب حس��یني تأكید كرد: هیچ گاه در برنامه اي به عنوان 

مجري حضور نخواهد داشت. 
در اختتامیه جش��نواره فیلم  »اروند« امام جمعه اين شهر از 
سینماگران خواست آباداني ها را در فیلم ها خوش تیپ و باكلاس 

نشان دهند. 
بهرام ريحاني هنرمند تئاتر و پانتومیم پس از يك سال تحمل 

بیماري سرطان درگذشت. 
آيین اختتامی��ه دومین جايزه بزرگ »م��رگ بر امريكا« 9 

اسفند ماه در باغ موزه دفاع مقدس برگزار مي شود. 
رمان »شیار 143« نوشته نرگس آبیار جزو پرمخاطب ترين 

آثار انتشارات سوره مهر در يك ماه گذشته اعلام شده است. 
میرمحمد زند بازيگر سري دوم »ستايش« از نگارش سري 

سوم اين مجموعه توسط سعید مطلبي خبر داد. 
برنامه تلويزيون در نوروز 94 برخلاف س��ال هاي گذشته از 
سريال هاي كمدي خالي است و بیش��تر نگاه به مجموعه هاي 

خانوادگي و پلیسي دارد.

سمیرا  سروش

آرزوهاآفتانديشه)اخلاقی(
وَقَالَ]عليهالسلام[أكَْثَرُمَصَارِعِالعُْقُولِ

تحَْتَبرُُوقِالمَْطَامِعِ.

و درود خدا بر او فرمود: قربانگاه انديشه ها، زير 
برق آرزوهاست.


